
Informacja Zarządu Osiedla
admin, 2011, sierpień 2 - 17:52 

Drodzy Mieszkańcy,

Zarząd Osiedla Komorów, Granica reprezentuje mieszkańców przed władzami gminy i 

powiatu, współpracuje z radnymi - jednym słowem służy pomocą mieszkańcom Komorowa i 

Granicy.

Sześcioro członków Zarządu z Granicy i czworo z Komorowa spotyka się regularnie, jest w 

stałym kontakcie i na bieżąco relacjonuje postęp wcześniej wytyczonych działań.

Na rezultaty naszych zabiegów musimy niekiedy poczekać, bo wiele spraw, którymi się 

zajmujemy jest złożonych i wymaga decyzji i działań niezależnych od Zarządu.

Do takich kwestii zaliczamy uregulowanie problemu handlu w centrum Komorowa. Jest to 

temat, z którym borykał się poprzedni Zarząd, radni i urzędnicy gminni, a także my - od 

początku naszej kadencji. Problem drażliwy (ktoś wydaje zgodę na prowadzenie 

działalności), delikatny (dotyka ludzkiej materii), irytujący (ile lat można tkwić w takiej 

inercji i bezradności). To przysłowiowa soczewka, skupiająca działania władzy, których 

wynikiem jest… brak rezultatów. Mamy jednak nadzieję, że niedługo o handlu w miejscach 

do tego nie przeznaczonych będziemy mówili w czasie przeszłym.

Kolejną długofalową batalię Zarząd toczy w sprawie reklam. We współpracy z radną Panią 

Aurelią Zalewską podjęliśmy się tematu, który dostrzega wielu mieszkańców naszych 

miejscowości. W Mieście Ogrodzie nie powinna wszędzie wciskać się natrętna reklama o 

coraz to większych gabarytach i wymyślniejszych formach. Zgrozą napawa widok świetlnej 

tablicy u zbiegu Mazurskiej i Kasztanowej rodem z Las Vegas. Zarząd pracuje nad projektem 

zapisów do ewentualnej uchwały Rady Gminy.

Inny duży temat to modernizacja placu Paderewskiego. Również i w tych pracach bierzemy 

czynny udział w nadziei, że plac pozostanie naszą chlubą i ulubionym miejscem wszystkich 

mieszkańców.

Na roboczym posiedzeniu Zarząd długo debatował o bagatelizowanym do tej pory problemie, 

dotyczącym zawłaszczania wspólnej przestrzeni. Jak się okazuje, nie jest to błahy problem, 

mamy wiele sygnałów na ten temat, dlatego dokonujemy obecnie inwentaryzacji takich 

miejsc. Prosimy o głosy w tej sprawie.

No i dyżurny temat, którym się zajmujemy, to segregacja odpadów i stan otoczenia wokół 

pojemników zbiórki selektywnej.

Obecnie Zarząd przygotowuje projekt budżetu Osiedla na 2012 rok, który zaprezentuje 

Państwu we wrześniu na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców.

Pragniemy też Państwa powiadomić, że członkowie Zarządu uczestniczą w sesjach Rady 

Gminy i na posiedzeniach poszczególnych komisji po to, aby mieć orientację w 



zagadnieniach dotyczących naszych miejscowości i całej gminy.

Zarząd w swoich działaniach reaguje na postulaty mieszkańców. Dotyczą one różnych spraw, 

np.:

- ewentualne wprowadzenie ruchu jednostronnego na Spokojnej;

- spowodowanie spowolnienia ruchu na Podhalańskiej / Ireny;

- wykorzystywanie pasa drogowego przylegającego do posesji na cele działalności 

gospodarczej, co stanowi utrudnienie dla innych użytkowników drogi;

- złe oznakowania ulic;

- złe zamontowanie tablic informacyjnych;

- brak koszy na śmieci;

- naprawa ławek;

- poprawa widoczności na skrzyżowaniach;

- organizacja pomocy dla osób starszych (współpraca z GOPS).

Na wniosek mieszkańców Granicy Zarząd doprowadził do odwodnienia ul. Długiej, do 

utwardzenia nawierzchni tzw. opłotka, łączącego ul. Reja z Dębową.

Są to sprawy bieżące, które załatwiamy we współpracy z radnymi i Urzędem Gminy.

Prośba zatem do Państwa o informacje, czym jeszcze powinniśmy się zająć?

Prosimy o kontakt: zarzad@komorow.pl

W imieniu Zarządu Osiedla Komorów, Granica

Elżbieta Wyżycka
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